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ACTA NÚM. 38 
 
Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació 
 
Juan Antonio Baeza Labat 
Marta Bertrán Tarrés 
Jordi Carrabina Bordoll 
Juan Jesús Donaire Benito 
Paloma González Marcén 
Maria Dolors Izquierdo Tugas 
Virginia Luzón Fernández 
Assumpció Malgosa Morera 
Vicente Martínez Perea 
Luis Fernando Morales Morante 
Francisco Morente Valero 
Pilar Orero Clavero 
Nerea Roher Armentia 
David Sánchez Solbes 
Rosa María Sebastián Pérez 
 
 
No assisteixen a la reunió, Pau Casanellas Peñalver, Antonio Miguel Espinosa Morales, 
Cristina Palet Ballús, Alejandro Perálvarez Marín ni Xavier Navarro Acebes. S’ha 
excusat d’assistir-hi Carme Font Paz, Oscar Jané Checa, Iván Martínez Flores i Xavier 
Ramos Morilla 
 
Hi assisteix amb veu i sense vot Anabel Poveda Barbero, cap de l’Àrea de Gestió de la 
Recerca.  
 
Hi assisteixen com a convidats Núria Casaldáliga Rojas, directora del Servei de 
Biblioteques, Emilio Fernández Peña, Director Institut de Recerca de l'Esport, Fernando 
de Mora Pérez, del Departament de Farmacologia, de Terapèutica i de Toxicologia. 
 
Hi actua com a secretària Sandra Vives Prieto, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si escau, de les actes de les darreres sessions  
2. Informe de les vicerectores 
3. Presentació de l’informe de l’Institut de Recerca de l’Esport  
4. Aprovació, si escau, de la convocatòria d’Ajuts Precompetitius UAB 2025 
5. Aprovació, si escau, de la convocatòria d’Ajuts per a l’adquisició/renovació 

d’equipament científic i tecnològic UAB 2025 
6. Aprovació, si escau, de la resolució de la convocatòria Talent UAB 2024  
7. Informar favorablement, si escau de sol·licituds de reconeixement d’activitats de 

recerca 
8. Informar favorablement/Aprovació, si escau, d'adscripcions i desadscripcions 

d'investigadors/es a instituts i/o centres de recerca 
9. Informar favorablement, si escau, de sol·licituds IVU 
10. Aprovació, si escau, de la re-assignació d’una plaça TSR 
11. Informar favorablement, si escau, de la proposta de creació de la EBT InspAir 
12. Informar favorablement, si escau, de la renovació parcial dels membres del CERec 

(Comitè d’Ètica en la Recerca) 

A les 9.30 h del dia 12 de març de 2025 es 
reuneixen, en sessió ordinària, a la sala de 
juntes del Rectorat, sota la presidència de la 
vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, els membres de la 
Comissió de Recerca, Transferència i 
Innovació assenyalats al marge.  
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13. Assumptes de tràmit 
14. Torn obert de paraules. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda 
aprovar les actes de les sessions de 12 de febrer de 2025 i de 26 de febrer de 2025. 
 
 
2. Informe de les vicerectores 
 
La presidenta explica els últims esdeveniments des de la darrera comissió de Recerca.  

Informa que els passats 24 i 25 de febrer van assistir a la reunió anual de l’Aliança 4 
Universitats, a Brussel·les, juntament amb la Universitat Pompeu Fabra, la Universitat 
Autònoma de Madrid i la Universitat Carlos III. Entre d’altres qüestions, es va parlar del 
Next Framework Programme (FP10).  

Així mateix, els dies 10 i 11 de març va tenir lloc la Jornada Aliança 4 Universitats a la 
UPF on es van compartir bones practiques i es va fer un anàlisi dels resultats en 
projectes europeus i nacionals, per poder millorar els números. També hi va tenir lloc 
una assemblea per definir estratègies futures.  

Seguidament comenta la gran inversió en defensa que s’ha enunciat a nivell europeu, 
la qual inclou la recerca i la innovació en aquests temes, per poder ser independents i 
deixar de dependre d’altres economies. Informa que a nivell europeu es volen orientar 
els projectes cap a la indústria, per ser més competitius. El que s’ha vist els últims anys 
és que Estats Units, Xina i Rússia són molt més potents en tecnologies, intel·ligència 
Artificial i en deep tech. És per això que des d’Europa es vol donar empenta a aquests 
àmbits, donant suport a les empreses tecnològiques.  

La presidenta dona la paraula a la vicerectora de Recerca, que afegeix que es van tractar 
molts temes, sobretot cap a on han d’anar els European Research Council (ERC) i els 
European Innovation Council  (EIC), potenciant especialment l’àmbit de les Ciències de 
la Salut. També es va parlar sobre el segell de qualitat que té la UAB sobre els recursos 
humans en recerca (Hr excellence in Research) i totes les polítiques relacionades. Una 
de les més desconegudes, RESAVER,  és una iniciativa que s’està promovent per trobar 
solucions al pagament de les pensions de jubilació dels investigadors i aquells que han 
estat treballant en diversos països puguin rebre una pensió dels diferents països en els 
que ha contribuït.  

La vicerectora de Recerca també informa que es vol posar l’accent en energia neta, és 
a dir, en energies que no contaminin més que en la pròpia contaminació. Seguidament, 
la vicerectora de Recerca comenta que van tenir ocasió de parlar amb José Manuel 
Fernández de Labastida, que finalitza el seu càrrec com a director de la Unitat de “Suport 
al Consell Científic” del Consell d’Europa d’Investigació, peça clau en les ERC i que serà 
el nou director de l’Agència Estatal d’Investigació.  

Continua la presidenta, la vicerectora de Innovació, Transferència i Emprenedoria 
explicant que la UAB va tenir un estand 4 dies al 4YFN, del Mobile World Congress. 
Encara no tenen els resultats de les enquestes, però la impressió és que ha sigut positiu, 
en especial, des de la Xarxa Accescat estan molt contents. L’any vinent es continuarà 
amb la presència de la UAB al 4YFM. S’estan pensant fórmules alternatives perquè la 
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presència al MWC és molt cara i s’està treballant en un corner conjunt entre la UAB, la 
UPC, la UB i la UPF.  

Tot seguit, explica que el 4 de març van tenir una reunió amb el director general de 
Transferència i Societat del Coneixement, Xavier Selva, qui va informar que entre el 
març i el juliol sortirien 4 convocatòries que depenen de la direcció general de 
transferència de coneixement.  

Així mateix, informa que el dia 4 de març per la tarda va assistir, juntament amb la 
vicerectora de Recerca, a una reunió amb la directora dels centres CERCA, la Sra. Laia 
Pelleja, on es va tractar un per un la relació que la nostra institució té amb els centres 
en els que participa i les problemàtiques actuals. La presidenta recorda que la UAB 
participa en els òrgans de govern (patronats o consells de direcció) de 17 Centres 
CERCA, dels 42 que n’hi ha.  

Per últim, la presidenta recorda que avui, 12 de març de 2025, es celebra un acte pel 
50è aniversari del Manifest de Bellaterra.   

Seguidament, la presidenta dona la paraula a la directora del Servei de Biblioteques, 
Núria Casaldáliga. Explica que s’han assignat 544 APC’s, essent les Facultats més 
beneficiades: la Facultat de Ciències, la Facultat de Medicina, l’Escola d’Enginyeria, la 
Facultat de Filosofia, així com els instituts propis. Per tipus d’usuari, s’han assignat un 
82% a personal docent i investigador, 17% a doctorands i el 6% a alumnes de Màster o 
PTGAS. També informa que s’esgoten totes les APCS amb tots els proveïdors, excepte 
amb Elsevier, que sempre han tingut APCs sobrants. Amb l’acumulatiu dels últims 4 
anys s’han pogut finançar 1526 APCs. 

Durant el 2024 s’han estat negociant els 4 grans contractes amb les editorials Wiley, 
ACS, Springer i Elsevier. Aquesta negociació l’ha liderat la CRUE. De moment s’ha 
arribat a un acord amb 3 editorials, però encara s’està negociant amb Elsevier. En 
paral·lel, la UAB i el CSUC sempre que es pot renovar una llicència s’intenta que sigui 
mitjançant la via d’acord transformatiu, de tal manera que també es tingui l’ocasió de 
poder publicar amb altres editors, no només amb els que negocia la CRUE. Aquesta 
qüestió és especialment important en l’àmbit de les Ciències Socials i les Lletres.  

Finalitzada la intervenció de la directora del Servei de Biblioteques, la presidenta dona 
la paraula a la vicerectora de Recerca, que informa sobre les següents convocatòries: i) 
Marie Curie: la UAB n’ha obtingut 7; ii) Ajuts per Recerca i Conservació, del Zoo de 
Barcelona: s’informa que s’ha obert la convocatòria; iii) Programa de Investigación 
Fundamentos, del BBVA: està oberta la convocatòria; iv) Animal Health and Welfare: 
està oberta la convocatòria; v) a nivell de doctorats s’ha obert la convocatòria de 
doctorats industrials de la Generalitat.  

Seguidament, informa que a la darrera comissió de Doctorat es va informar 
favorablement sobre la creació d’un doctorat en Infermeria. Ja s’ha enviat tota la 
documentació a la Generalitat i ara estan pendents de la seva resposta. D’altra banda, 
es va aprovar la concessió de premis extraordinaris de Doctorat.  

En relació a premis, aquest mes passat el doctor Antoni Villaverde va rebre la medalla 
Narcís Montoriol al mèrit científic i tecnològic. 

Per últim, s’obre un torn de paraules. Es comenta que és una llàstima que les APcs 
sobrants d’Elsevier no es puguin passar d’un any a l’altre. La directora del Servei de 
Biblioteques respon que les condicions d’Elsevier són realment molt estrictes i són molt 
inflexibles ja que no han cedit pràcticament res en un any de negociació amb la CRUE. 
De totes maneres, encara tenen accés a tot i que sembla que és probable que es pugui 
arribar a un acord. Des de la CRUE es demana que totes les Universitats vagin de la 
mà, pel que individualment no farem res.  
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Es pregunta sobre si Egreta és d’Elsevier i si aquest fet pot ajudar en les negociacions. 
La directora respon que sí que pertany a aquesta firma, però que es tracta de divisions 
completament diferents d’Elsevier, pel que no té cap impacte en la divisió que s’ocupa 
de la negociació.  

Així mateix, es demana com els hi ha anat a altres països. Es respon que tots els països 
que han trencat negociacions amb Elsevier s’han quedat sense llicències ,i han estat un 
parell d’anys sense tenir accés, però que finalment han tornat a renegociar i tornen a 
tenir accés. 

 

3. Presentació de l’informe de l’Institut de Recerca de l’Esport 
 
La vicerectora de Recerca explica que de la mateixa manera que han fet amb els CERs 
aquests últims anys, ara es vol començar a analitzar l’activitat dels Instituts. Explica que, 
tot i que en els Instituts no s’exigeix una avaluació de l’activitat, a diferència dels CER’s, 
pensa que el fet de que presentin la seva activitat a la Comissió és una bona iniciativa 
per tal que el propi institut faci una reflexió interna. Així mateix, comenta que amb les 
presentacions dels Instituts es vol una visió més general de l’activitat que fan i no 
números tant detallats, ja que el volum és enorme. Demana disculpes als membres de 
la Comissió perquè es volia donar accés als membres a un resum que han preparat on 
és molt més fàcil de veure l’evolució i els números, amb dades més generals, i explica 
que ho faran d’aquesta manera de cara a les presentacions dels propers instituts 

Es dona la paraula al director de l’Institut de Recerca de l’Esport (IRE), Emilio Fernández 
Peña, que explica que l’IRE és un institut relativament nou, ja que s’aprova la seva 
creació per part de la Generalitat l’any 2020, agrupant organismes preexistents.  

El director presenta l’activitat que ha dut a terme l’Institut des de la seva creació, de 
conformitat amb l’Annex núm.1. 

Explica que sempre han tingut una forta vocació de multidisciplinarietat i transversalitat, 
ja que l’Institut aglutina diverses àrees i perspectives en relació amb l’esport.  

Informa sobre tota l’oferta formativa que tenen, les jornades i congressos que duen a 
terme, les publicacions, tesis doctorals, els ingressos que reben, entre d’altres.  

Quant a altres instituts similars, explica que no n’hi ha cap que s’assembli. Comenta que 
hi ha un centre d’investigació relativament multidisciplinari a Holanda, finançat en gran 
part pel Govern dels Països Baixos. A Espanya i a Catalunya l’estructura d’investigació 
es concentra al voltant de les Facultats de Ciències de l’Activitat Física i de l’Esport, però 
no existeixen instituts que abordin l’esport des d’un punt de vista multidisciplinari. 

Pel que fa a les propostes de millora, explica que acaben de finalitzar un pla estratègic, 
que està al voltant de 4 eixos: governança, recerca, formació i transferència i difusió. En 
aquest sentit, consideren que han de tenir una Comissió Executiva, que consti en el seu  
el seu Reglament, ja que de facto ja la tenen. D’altra banda, tenen pendent crear un 
Consell Assessor.  

Així mateix, entenen que en un futur podrien tenir uns espais com tenen altres instituts 
similars.  

Pel que fa a la recerca, el director entén que tenen bastant marge de millora, i  explica 
que en els pròxims mesos es centraran en atraure talent investigador jove (Marie Curie, 
Starting Grants, etc.) 

Finalitzada la seva intervenció, s’obre un torn de paraules. Es pregunta per quina raó no 
apareixen en el resum d’Egreta els convenis, ja que, és una part molt important de la 
feina que fan alguns departaments i es considera que hi haurien de constar, com a mínim 
amb el títol i l’empresa. La vicerectora de Recerca respon que no forma part del que es 
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demana que transparentem. Així mateix, explica que molts d’ells contenen informació 
confidencials, pel que no tots hi poden aparèixer. És una qüestió que s’ha discutit molt 
internament, i inclús es pot tornar a repensar, ja que no és un tema fàcil i s’han de tenir 
en compte moltes vessants.  

Es discuteix sobre la documentació dels Instituts que es demana per presentar a la 
Comissió. Es comenta que els Instituts ja presenten una memòria, les quals són 
públiques i estan penjades a les pàgines web, i hi contenen molta informació rellevant. 
La vicerectora de recerca respon que la informació que es demana que presentin els 
Instituts en aquesta Comissió no és la mateixa informació que consta a les memòries 
dels Instituts. Hi ha certes qüestions que són diferents, per exemple, una reflexió de la 
feina que es fa a l’estructura, propostes de millora, comparatives amb altres centres o 
estructures. Les qüestions que són iguals s’extreuen directament d’Egreta, pel que sí 
que es demana que Egreta estigui actualitzat.  

Es comenta que a la pàgina web de l’IRE costa molt trobar la recerca que es fa a l’Institut. 
El director respon que és cert que és millorable.  

També es pregunta per quina raó només es van agafar a 5 doctorands si, tal com ha 
explicat el director, hi ha moltes persones interessades en fer el doctorat. El director 
respon que la majora de persones interessades ho estan en temes de rendiment 
esportiu i només tenen 1 persona que pugui dirigir tesis en aquest àmbit. L’orientació de 
la recerca en l’esport està molt orientada en rendiment esportiu, però no en totes les 
altres àrees i ells estan innovant en aquest sentit. D’altra banda, tenen moltes propostes 
internacionals i moltes vegades no tenen persones que puguin dirigir-les.  

Per últim, es fa un comentari sobre la manca de números en el pla estratègic. El director 
respon que tenen 33 investigadors sèniors i que volen doblar el número de projectes. 
Així mateix, informa que estan treballant en tenir una Starting Grant en els pròxims 3 
anys. De totes maneres, ell ho veu d’una manera més qualitativa i no tant quantitativa.  

 
4. Aprovació, si escau, de la convocatòria d’Ajuts Precompetitius UAB 2025 
 
La presidenta explica que la convocatòria és igual que la de l’any anterior, però amb 2 
modificacions. D’una banda, s’ha modificat el nom d’un dels tipus de projectes (el de 
“Ajuts per a noves línies de recerca”, que ara s’anomenarà  “Re-defineix el teu projecte”, 
ja que creuen que aquest títol és més adient amb el que es busca a la convocatòria.  
D’altra banda, quant als requisits del sol·licitants, s’ha afegit que, de les 3 persones 
investigadores que han de composar l’equip, 2 d’elles han de tenir vinculació amb la 
UAB i han de poder participar en la proposta del projecte de recerca. 
 
Els membres de la Comissió debaten sobre que es valori en un 10% que l’IP del projecte 
sigui una dona. Es respon que falten dones que siguin IP i es vol incentivar aquest fet. 
Aquesta és la única convocatòria on des de la UAB es pot fer alguna cosa i els hi sembla 
bé mantenir-ho.  
 
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació de la UAB 
acorda el següent: 
 
 
PRIMER.- Aprovar la Convocatòria d’ajuts per a Projectes pre-competitius de la 
UAB per al 2025, d’acord amb les bases establertes a l’Annex núm.3.   
 
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
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TERCER.- Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius 
 
5. Aprovació, si escau, de la convocatòria d’Ajuts per a l’adquisició/renovació 
d’equipament científic i tecnològic UAB 2025 
 
La presidenta explica la convocatòria, de conformitat amb l’Annex núm. 4., i informa que 
no hi ha hagut cap canvi respecte la convocatòria anterior.  
 
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació de la UAB 
acorda el següent: 

 
PRIMER.- Aprovar la convocatòria d’ajuts per a l’adquisició/renovació 
d’equipament científic i tecnològic de la UAB pel 2025, d’acord amb les bases 
establertes a l’Annex núm.4.  
 
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
TERCER.- Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius  
 
6. Aprovació, si escau, de la resolució de la convocatòria Talent UAB 2024 
 
La vicerectora de Recerca informa que es van presentar 5 persones, de les quals 1 va 
ser exclosa perquè no va presentar la documentació corresponent. Hi ha 3 places, pel 
que els ajuts aniran als 3 primers, segons la llista prioritzada (Annex núm. 5).  

 

Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació de la UAB 
acorda el següent: 

 

PRIMER.- Aprovar la proposta de resolució definitiva de la convocatòria d’ajuts de 
la UAB per a la captació i la retenció de talent investigador TALENT UAB 2024, de 
conformitat amb l’Annex núm.5. 
 
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.   
  
TERCER.- Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
7. favorablement, si escau, de sol·licituds de reconeixement d’activitats de recerca 
 
La presidenta informa sobre la sol·licitud de reconeixement d’activitats de recerca, 
relacionada a l’annex núm. 6, així com de l’acord pres per la comissió ad hoc en relació 
amb la sol·licitud presentada, el qual s’eleva a la Comissió de Recerca, Transferència i 
Innovació en qualitat de proposta d’informe favorable (annex núm. 7).   

 

Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació de la UAB 
acorda el següent: 
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PRIMER.- Informar favorablement sobre el reconeixement d’activitats de recerca 
a la següent persona, en els termes establerts als articles 5 i 6 de la normativa de 
la UAB sobre reconeixement d’activitats de recerca a l’empara de l’article 21.1 de 
la Llei 24/2015, de 24 de juliol, de patents: 
 
- VELARDE NIETO, Maria Roser 
  
SEGON.- Elevar aquests acords al rector perquè exerceixi les seves funcions  
  
TERCER.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i de Transferència, Innovació 
i Emprenedoria l'execució i el seguiment d’aquests acords.    
   
QUART.- Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
   
8. Informar favorablement/Aprovació, si escau, d'adscripcions i desadscripcions 
d'investigadors/es a instituts i/o centres de recerca 
 
La presidenta informa sobre la proposta de modificació d’adscripció d’activitat 
investigadora de personal acadèmic a CER i instituts de recerca propis d’acord amb 
l’annex núm. 8 i la modificació d’adscripció de l’activitat investigadora de personal 
acadèmic a institucions amb personalitat jurídica pròpia d’acord amb l’annex núm. 9. 
 
 
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació de la UAB 
acorda el següent: 

PRIMER.- 1. Informar favorablement l’adscripció de l’activitat de recerca dels 
investigadors als instituts i centres d’estudis i de recerca propis en els termes de 
l’Annex núm. 8.  

2.- Elevar aquest acord a la vicerectora de Recerca perquè exerceixi les seves 
competències. 

3.- Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per a fer-los efectius  

SEGON.- 1. Aprovar l’adscripció de l’activitat de recerca dels investigadors a 
entitats amb personalitat jurídica pròpia que s’identifiquen a l’Annex núm. 9.  

2. Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment d’aquests acords.  

3. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per a fer-los efectius.   

 
 
9. Informar favorablement, si escau, de sol·licituds d’IVU 
 
La presidenta informa sobre les propostes de sol·licitud de reconeixement com a 
personal investigador vinculat a la Universitat, d’acord amb el llistat que s’adjunta com 
a Annex núm. 10. 
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Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació de la UAB 
acorda el següent: 

PRIMER.- Informar favorablement la sol·licitud de reconeixement d’investigadors 
vinculats recollits a l’Annex núm.10.    
  
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.   
  
TERCER.- Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius   
  
10. Aprovació, si escau, de la re-assignació d’una plaça TSR 
 
La presidenta informa que hi havia 2 peticions i no han hagut de fer avaluació perquè  
un d’ells era en relació a un SGR d’un grup extern que pertany a la UdG, pel que es va 
considerar que la plaça havia de ser per un SGR de la UAB.  

 

Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació de la UAB 
acorda el següent: 

 

PRIMER.- Aprovar la reassignació dels tècnics del programa TSR prevista en la 
convocatòria aprovada per la CRTI de 12 de febrer de 2025 (Annex núm. 11) 
 
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.   
  
TERCER.- Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
  
11. Informar favorablement, si escau, de la proposta de creació de la EBT InspAir 

La presidenta informa que l’EBT InspAir està promoguda pel Dr. Fernando de Mora, en 
els termes dels informes confidencials. L’investigador promotor presenta l’empresa que 
vol crear, justificant el seu servei i l’aportació seva com investigador de la UAB. 

Es debat sobre la conveniència o no d’empreses basades en el coneixement que es 
dediquen més aviat a serveis de consultoria i no tant a desenvolupament de producte.  

 

Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació de la UAB 
acorda el següent: 

Primer.- Emetre proposta favorable per aprovar la participació de la Universitat 
Autònoma de Barcelona en el capital social de l’empresa “INSPAIR, S.L.”, a través 
de la subscripció de participacions socials equivalents al 10% del capital social 
de l’empresa, per part de l’entitat instrumental creada amb aquesta finalitat 
(UABFIRMS, S.L.U.), adquirint-les a valor nominal, amb un desemborsament 
màxim de 500 €, en els termes  establerts a l’informe preliminar sobre la proposta 
emesa pel comitè ad-hoc (ANNEX 12 –DOCUMENT CONFIDENCIAL-), reconeixent-
ne a “INSPAIR, S.L.” la condició d’empresa de base tecnològica de la Universitat 
Autònoma de Barcelona. 

Segon.- Comunicar l’anterior acord al Consell Social i elevar les actuacions a 
aquest òrgan perquè pugui emetre, si escau, l’informe escaient.   
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Tercer.- Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria de 
la UAB l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

Quart.- Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 

12. Informar favorablement, si escau, de la renovació parcial dels membres del CERec 
(Comitè d’Ètica en la Recerca) 

La presidenta informa sobre els canvis en la composició del CERec, fent un agraïment 
a la feina feta i donant la benvinguda als nous membres.  

Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació de la UAB 
acorda el següent: 

PRIMER.- Informar favorablement el cessament del Dr. Ignasi Marco Sánchez i de 
la Dra. Anna Martínez Daunis, com a membres del subcomitè d’Experimentació 
Animal del Comitè d’Ètica en la Recerca (CERec). 

SEGON.- Informar favorablement el nomenament del Dr. Genís Josep Martínez 
Cuentra, com a membre assessor en benestar animal de l’estabulari de peixos 
AQUAB del Comitè d’Ètica en la Recerca (CERec).  

TERCER.-  Elevar aquests acords al Consell de Govern per tal que exerceixi les 
seves funcions 

QUART.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.  

CINQUÈ.- Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius 

 

13. Assumptes de tràmit 

No n’hi ha. 

 

14. Torn obert de paraules  

El doctor Jordi Carrabina fa un comentari en relació a les llistes d’empreses derivades 
de la UAB, que consten a la pàgina web de la UAB i a la del PRUAB. Considera que les 
llistes no coincideixen i que a més estan desactualitzades. La presidenta contesta que 
la informació que hi consta sigui correcte.  

 

A les 11:56  h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 

 
 
La secretària 
 
 

  
Vist i plau 
La presidenta 

 


